
Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku 

Publicznego, Ochrony Środowiska Leśnictwa i Rolnictwa  

w dniu 17 września 2024 roku o godz. 08:00 

 

W posiedzeniu udział wzięli: członkowie komisji wg załączonej listy obecności, Sekretarz Miasta 

Sylwester Foltyn, 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Raport miesięczny Komendant Straży Miejskiej 

3. Informacja o planowanych remontach cząstkowych dróg, ( na których drogach i ile metrów 

kwadratowych planuje się wykonać nakładki asfaltowej lub inne planowane prace w 2024r. I które 

drogi z planu remontów dróg gminnych z poprzedniej kadencji lub ujęte w nowym planie są 

przewidziane do realizacji remontów w roku 2024r ( jeżeli jest możliwość to podać ich nazwy). 

4. Wnioski do projektu budżetu na rok 2025. 

5. Sprawy bieżące 

 

Ad 1. 

Przewodniczący komisji Bronisław Szalbót powitał wszystkich obecnych i poprosił o 

przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji, który został przyjęty jednogłośnie „za”. 

Następnie przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

Ad 2. 

Komendant Straży Miejskiej Beata Miś omówiła przygotowany materiał. Przedstawiła 

zgłoszenia oraz interwencje z działalności Straży Miejskiej w okresie od 13 czerwca do 15 września 

2024 roku.  Zwróciła uwagę na dużą ilość zgłoszeń dotyczących parkingów oraz zaśmieceń w tym 

okresie. Przedstawione zostały wykonane kontrole wywozu śmieci oraz szczegółowa ilość przyznanych 

przez Straż Miejską mandatów. Komendant zwróciła uwagę na interwencje związane z niszczeniem 

mienia. W dalszej części omówiono skutki intensywnych opadów deszczu oraz wichury podkreślając, 

że Straż Miejska brała aktywny udział w usuwaniu tych skutków. Komendant poinformowała również, 

że nieprawidłowo zaparkowany samochód w okolicy sklepu Lidl został usunięty, a jego właściciel w 

dalszym ciągu jest poszukiwany. Następnie radny Bronisław Szalbót zasygnalizował potrzebę 

zwiększenia częstotliwości opróżniania koszy na śmieci wzdłuż ścieżki pieszo-rowerowej na terenie 

Nowej Osady. Podczas dyskusji omawiano również problem zaśmieconych terenów miejskich oraz 

możliwe sposoby ich zagospodarowania. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

 

Ad 3. 

Przygotowany materiał dotyczący planowanych remontów cząstkowych dróg omówił Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn. Przybliżył odcinki które zostały wskazane do remontu oraz środki finansowe 

przeznaczone na realizację zadania. Następnie rozmawiano o koniecznych remontach dróg po ostatnich 

intensywnych opadach deszczu. W trakcie dyskusji radna Alicja Pilch zwróciła uwagę na potrzebę 

remontu ulicy Bobrów, natomiast radna Barbara Kędzior poruszyła kwestię udrożnienia przepustów w 



rejonie Wisły Głębce. Radna Alicja Pilch ponownie zabrała głos, zgłaszając potrzebę montażu progu 

zwalniającego w rejonie Wisły Czarne. W dalszej części spotkania dyskusja skupiła się również na 

ogólnych potrzebach remontowych dotyczących ulic w mieście.  

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

 

Ad 4. 

Wystosowano następujące wnioski do budżetu na 2025 rok.: 

1.  „Zabezpieczenie środków w budżecie na przebudowę przepustu na ulicy Sosnowej.” 

Głosowanie za przyjęciem wniosku: jednogłośnie „za”. 

1.  „Zabezpieczenie środków w budżecie na remont placu manewrowego w Wiśle 

Jaworniku.” 

Głosowanie za przyjęciem wniosku: jednogłośnie „za”. 

2.  „Uwzględniając głosy mieszkańców zabezpieczenie środków w budżecie na wybudowanie 

kolumbarium na cmentarzu komunalnym oraz sporządzenie planu cmentarza i czytelne 

oznakowanie alejek, miejsc, punktu poboru wody na cmentarzu.” 

Głosowanie za przyjęciem wniosku: jednogłośnie „za”. 

1.  „Zabezpieczenie środków w budżecie na zakup 14 sztuk lamp solarnych. Po dwie lampy 

dla każdego Zarządu Osiedla.” 

Głosowanie za przyjęciem wniosku: jednogłośnie „za”. 

 

Ad 5. 

W sprawach bieżących radny Piotr Pinkas poruszył temat możliwości podjęcia uchwały czyszczenia 

rzeki Wisły na odcinku od Wisły do Ustronia a radny Andrzej Szalbót temat czyszczenia potoku 

Kopydło. Sekretarz Miasta poinformował, że przeanalizuje projekt uchwały a temat czyszczenia potoku 

wielokrotnie był zgłaszany do Wód Polskich, ale miasto ponowi prośbę i będzie napierało na Wody 

Polskie. Następnie radna Alicja Pilch poruszyła temat postępu prac nad oświetleniem w Wiśle Czarnem. 

W dalszej części spotkania przeanalizowane zostały dwa wnioski z prośbą o poparcie mieszkańców 

ulicy Sosnowej dotyczące uregulowania stanu prawnego kanalizacji sanitarnej oraz kanalizacji 

deszczowej odprowadzającej opady bezpośrednio do potoku Dziechcinka. Sekretarz Miasta 

zadeklarował, że zbada możliwości i temat zostanie poruszony na Komisjach Połączonych. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

Wystosowano wniosek do Burmistrza o następującej treści: 

1. „Przebudowa koryta odprowadzającego wodę na długości około 100 metrów na ulicy 

Kasztanowej”. 

Głosowanie za przyjęciem wniosku: jednogłośnie „za”. 

 

Na tym  zakończono posiedzenie komisji. 

 

    Protokołowała                                                                                                 Przewodniczący Komisji 

   Katarzyna Czyż                                                                                                       Bronisław Szalbót 


